

## AEO博客 — 專訪華為國際有限公司

### AEO Blogger – Interview with Huawei International Co. Ltd

由香港海關所製作的「AEO博客」專訪系列，新一輯於今天（2022年6月29日）推出。我們邀請了華為國際有限公司行政總裁鄧水根先生接受訪問，鄧先生分享了公司於2017年申請成為香港認可經濟營運商（AEO）的經驗，並如何透過計劃加強企業合規管理及供應鏈安全，開拓國際貿易商機。



The new episode of "AEO Blogger" produced by C&ED was released today (29 June 2022). Mr. Denny Deng, CEO of Huawei International Co. Ltd, was invited to be the interviewee. Mr. Deng shared his experience in attaining the Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAE0) status in 2017 and how the HKAE0 Programme strengthens corporate compliance management and supply chain security, thus creates business opportunities in international trade.



華為於1987年在深圳創立，是全球領先的資訊與通信基礎設施和智能終端提供商。目前華為在電訊網路、企業網路、終端和雲計算的業務已經遍及170多個國家和地區。

Founded in Shenzhen in 1987, Huawei is a leading global provider of information and communications technology infrastructure and smart devices. Providing services in telecommunication networks, corporate networks, smart devices and cloud computing, Huawei is currently operating business in over 170 countries and regions.



AEO Blogger 影片已上傳至海關部門網頁及官方YouTube頻道播放，或請掃瞄此二維碼收看。

The video has been uploaded to C&ED website and the official YouTube channel for broadcasting. You may watch the video by scanning the QR code.



聯絡我們  
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication  
Customs and Excise Department

